
 

Zápis z 34. zasedání Rady MÚA AV ČR, v. v. i. 

 

 

Datum konání: 30. 9. 2013 

 

Přítomni: M. Bahenská, J. Hálek, J. Kocian, O. Konrád, I. Šedivý  

1. Předseda Rady I. Šedivý zahájil zasedání a konstatoval, že vzhledem k počtu 

přítomných členů je Rada pracoviště MÚA schopná usnášení. Omluvil nepřítomnost L. 

Velka, ředitele ústavu, který v době zasedání byl v zahraničí. 

2. Členové Rady ověřili a poté bez připomínek jednomyslně schválili zápis a usnesení 

z 33. zasedání.  

3. I. Šedivý informoval členy o hospodářské situaci v ústavu, která je v souladu 

s předpokládaným vývojem. 

4. M. Bahenská seznámila Radu s prací ústavu. V září bylo odevzdáno hodnocení 

dosavadní činnosti ústavu a výhled na léta 2014–2015. Do odevzdaného hodnocení 

byla zahrnuta vedle publikační činnosti a mezinárodní spolupráce také specializovaná 

archivní činnost  – spisová služba. 

5. M. Bahenská dále informovala o práci Archivu AV ČR. Úspěšně probíhá mezinárodní 

spolupráce s polskou a ruskou akademií věd; v současnosti se také projednává možnost 

navázání spolupráce s akademií věd v Bulharsku. Společně s Ústavem organické 

chemie a biochemie AV ČR se chystá publikace o dějinách tohoto ústavu, která je 

připravena do tisku. Dne 1. října bude zahájena výstava Otto Wichterle v archivních 

dokumentech. Výstava u příležitosti 100. výročí narození. Další výstava  je připravena 

společně s Ústavem makromolekulární chemie AV ČR pro foyaer budovy Prezidia AV 

ČR. Posléze by tato výstava měla být prezentována také v Krakově. 

6. V rámci mezinárodní spolupráce vyšlo také několik společných publikací a jsou 

poskytována stipendia zahraničním studentům na pobyt v našem ústavu.  

7. Dále M. Bahenská spolu s I. Šedivým seznámili přítomné členy s plánovanými 

konferencemi a semináři, které proběhnou ještě do konce letošního roku, zejména s 



mezinárodní odbornou konferencí Agrarismus ve střední a východní Evropě 19. a 20. 

století, pořádanou společně s institutem CEVRO a Úřadem vlády České republiky. 

8. Další zpráva I. Šedivého a M. Bahenské se týkala dostavby budovy v Gabčíkové, která 

probíhá podle plánu. 

9. Byla projednána žádost o poskytnutí mimořádné podpory AV ČR pro zahraniční 

bohemisty pro dr. Martina Niedhammera, pracovníka Collegia Carolina v Mnichově. 

Žádost byla jednohlasně schválena. 

10. Různé -  I. Šedivý informoval o situaci v možnosti získání dalších místností v budově 

Na Florenci, kde zatím nemáme žádné relevantní informace. 

 

Další Rada pracoviště  se sejde koncem roku 2013. 

  

Přílohy: 

Usnesení z 34. zasedání 

Zapsala: M. Tošnerová 

 

Schválil: I. Šedivý 

 

 

V Praze  30. 9. 2013 

 

 


